
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 6.11.2024
Místo: zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Iveta Kolářová-online, Bc. Alena Pokorná, Hana Sosíková, Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., 
Ing. Bronislav Horák, Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA, Bc. Petr Šikula, DiS.
Nepřítomní členové: -—
Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Bakalářská práce na téma „Rozvoj městské části Brno-Líšeň": SWOT analýza školství v Líšni - rozhovor se 

studentkou (Natálie Hálková)
3. Zhodnocení návštěvy a prohlídky LMŠ Envíček
4. Žádost o změnu účelu dotace pro rok 2024 -  T.K. Kamzíci Brno
5. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni -  p. místostarostka Stejskalová:

výroční zprávy, počty žáků ve školách (viz příloha), Participativní rozpočet, Příběhy našich sousedů, Žákovské 
zastupitelstvo -  plnění úkolů, které si žáci vybrali (ŽP), návštěva Senátu,...

6. Diskuze
7. Závěr

Ad 1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák.
Hlasování o schválení programu: přítomno: 9 pro: 9

Ad 2. Bakalářská práce na téma „Rozvoj městské části Brno-Líšeň": SWOT analýza školství v Líšni
Rozhovor se studentkou (Natálie Hálková) byl odložen z důvodu nemoci studentky.

Ad 3. Zhodnocení návštěvy a prohlídky LMŠ Envík
Přítomní členové komise se na základě informací paní učitelky Terezy Bořil z LMŠ Envíček a na základě prohlídky 
LMŠ vyjadřovali pochvalně o LMŠ Envík, především nás zaujalo umístění školy v přírodním prostředí včetně zázemí 
ve formě jurty o průměru 8 m.
Členové komise diskutovali o různorodé nabídce pro žáky lesní mateřské školy, posuzovali pro a proti
netradičnímu pedagogickému procesu (včetně předškolního vzdělávání), diskutovali personální, finanční 
a materiální zajištění provozu školy.
Většinou jsme se shodli, že LMŠ má svoje klady i zápory a je to doplňková možnost ke stávajícím kapacitám 
státních MŠ v městské části Brno-Líšeň.
Členové byli spokojeni se všemi informacemi, které jim podala paní učitelka Tereza Bořil, která zastupovala 
nepřítomnou paní ředitelku.

Ad 4. Žádost o změnu účelu dotace pro rok 2024-T .K . Kamzíci Brno
Školská komise doporučuje RMČ vyhovět Žádosti o změnu účelu dotace pro rok 2024 pro T.K. Kamzíci Brno 
a umožnit použít částku 10 000 Kč na nákup stolního fotbálku, deskových a karetních her.

Ad 5. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni
Výroční zprávy ze všech škol byly předány zřizovateli v řádném termínu
Žákovské zastupitelstvo -  aktivity jednotlivých základních škol pod záštitou paní místostarostky Stejskalové



budou pokračovat i v tomto školním roce. Proběhne společná jarní akce všech ŽP líšeňských ZŠ a Akademie -  
Bazárek.
Návštěva Senátu ČR - velmi pochvalně byla kvitována členy žákovských parlamentů. V červnu tuto návštěvu 
absolvovali žáci ZŠ Masarova a ZŠ Holzova, 13. září ji absolvovali žáci ZŠ Novolíšeňská a ZŠ Horníkova.
Porada ředitelů MŠ a porada ředitelů ZŠ -  proběhla s vedením MČ Brno-Líšeň na začátku října.
C e rm a t- výsledky líšeňských ZŠjsou v přijímacím řízení na SŠ nadprůměrné.
Ochrana měkkých cílů -  MČ bude řešit ve spolupráci se školami
Náklady na plavání - MČ Brno-Líšeň bude přispívat základním a mateřským školám na náklady na základní výuku 
plavání.
Pojištění -  Uniqua (Renomia) zvýšila pojistné pro žáky škol: ZŠ o 200 %, MŠ o 100 %
FVE -  fotovoltaika na střechách škol
Opravy školských zařízení: - na ZMB byla schválena dotace na opravu ZŠ Pohankova
- rekonstrukce a přístavba MŠ Michalova se stále protahuje, návrat do prostor MŠ je naplánován na prosinec 2024
- sportovní hala + přístavba odborných učeben na ZŠ Novolíšeňská -  probíhají přípravné práce na architektonické 
studii -  prezentace proběhne 21.11. ve velkém sále ÚMČ Brno-Líšeň: všichni členové komise jsou srdečně zváni 
Členové komise informovali ostatní o chystaných předvánočních akcích (Vánoční jarmark a dílničky pro rodiče
s dětmi, Rozsvícení vánočního stromu, Líšeňské Vánoce, Těsnohlídkův strom, atd.)

Ad 6. Diskuse
Diskuse probíhala průběžně ke všem bodům programu.

Ad 7 .Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.45 hodin.
Příští schůze je naplánována na 4.12.2024 -17.30 ve velkém sále ÚMČ Brno-Líšeň.
Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň -  6.11.2024

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Iveta Kolářová online

Alena Pokorná

Hana Sosíková

Mgr. Be. MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr. MBA Dalibor Leviček

Bc. DiS. Petr Šikula

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová


